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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2016/17:1214 Höjning av skatten på motorcyklar

Regeringen planerar att kraftigt höja skatten för motorcyklar. Förslaget 
innehåller bland annat en fördubbling av fordonsskatten, vilket innebär att 
grundavgiften för en motorcykel blir densamma som för bilar och lätta lastbilar. 
Utöver höjningen av grundbeloppet vill regeringen även införa en 
koldioxidbaserad skatt på nya motorcyklar. Sammantaget innebär höjningen 
och den nya koldioxidskatten en mångdubbling av skatten för många 
motorcyklister. Motorcyklar straffbeskattas, trots att de tar upp mindre plats i 
trafiken, kräver mindre parkeringsplatser och drar mindre bränsle än 
personbilar.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson:

 

Vilka vinster ser ministern med att höja skatten på ett fordon som har små 
utsläpp och minskar trängseln i trafiken?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2017-04-07
Besvaras senast
2017-04-19 kl. 12.00


